



STYRELSEMÖTE 12 - 100419

Plats & Tid: Bergslagens Konsultbyrå, Parkvägen 17, klockan 18.⁰⁰
Närvarande: Lars Hedin, Pia Johansson, Thomas Liljeqvist, Minna Paaianen, Janne Eriksson
Lars-Erik Karlsson & Kenneth Andersson
Frånvarande: Irene Sandberg (sjuk), Dick Helsing (jobbar)

AGENDA

1. Föregående protokoll & att-göra lista
 - Thomas kontaktar Christer Sandqvist avseende hjälp i sponsorgruppen.
Christer var inte intresserad p g a tidsbrist
 - Kostnaden för länslag.
Kostnaden för en spelare som går hela vägen till länslaget är 1.500 SEK, fördelat på 2 x 250 SEK för uttagningslägren samt 1.000 SEK om spelaren blir uttagen till det slutliga laget.

Beslut: Föreningen tar den kostnaden.

En idé är att Patrik Israelsson, vilken tidigare varit ledare för länslaget, är den person i föreningen som har kontakt med respektive ungdomsledare för att titta över vilka spelare som kan bli aktuella och uttagna till lägren.

- Kostnaden för "Målvaktens dag".
Kostnaden ligger på 150 SEK per målvakt.
Beslut: Föreningen tar kostnaden för anmälan, men det utgår inte någon reseersättning.

Förslag: Vi erbjuder VIBF att de förlägger "Målvaktens Dag" till Fagersta.
Vi erbjuder då att stå för hallhyran mot att våra målvakter inte behöver betala avgiften.

2. Ekonomi
 - Ekonomin är under kontroll, men vi måste se över våra ekonomiska rutiner för att få ännu bättre ordning och kontroll på pengaflödet.
En stor hjälp till Pia kommer att bli Minna som går in som vice kassör fr o m årsmötet den 8/6.

Det största problem vi har är domararvodena. Vi kommer att se över hur rutinerna skall vara nästa säsong. Det finns flera olika förslag att titta på, men vi lägger ansvaret för detta till Pia och Minna så får de komma upp med ett förslag för beslut till senare möten.

3. Rapport från våra kommittéer
 - Sponsorkommittén
Jobbet med att få fram en föreningsoverall till nästa år fortsätter enligt plan.
Vi håller även på att jobba med att hitta sponsorer till nya matchställ. Idén är att hitta 7 sponsorer så vi får in 7 nya matchställ till vårt Herrlag, Damlag, HJ, DJ, P-94/96, P-97 samt F-96/97



4. Information från Ordförande

- HJ
Sampe och Andreas kommer att fortsätta som ledare även nästa år, men de vill ha med sig en senior tränare till nästa säsong. Vi i styrelsen behöver hjälpa killarna att hitta detta.
- När det gäller ledarfrågan generellt, så kommer vi ta upp och diskutera idéer kring hur vi skall hitta och rekrytera nya ledare under vårt heldagsmöte den 8/5.
- Några frågor som alltid fungerat, men som inte finns nedskrivet, men som måste bli det är:
 - Reseersättning vid serieträffar etc på förbundet.
Ersättning har tidigare alltid utgått och frågan är om det gäller även i framtiden?
Beslut: Ersättning för dessa möten utgår för en bil. (16 SEK per mil).
 - En ”ledarbil” där ersättning utgår för junior- & seniorlagen
Seniorlagen har reseersättning, men skall det även utgå för juniorlagen?
Beslut: Ersättning skall utgå för en bil.
Motkrav: Bilen skall fyllas med spelare o/e ledare till laget.
 - Träningsmatcher vid längre uppehåll och på försäsongen etc.
Vi tar upp samtliga tre frågor lördagen den 8/5

5. Skall juniorerna spela i HJ18 eller HJ20?

Laget måste anmälas till HJ20, annars får vi inget lag till nästa år.

6. Sammanslagningen med Skogsgymnastiken (Herrar) och Knäppmora (DJ)

- *Skogsgymnastiken*
Arbetet i gruppen fortskrider. Gruppen har bl a haft möte med laget och informerat om hur planerna ligger.
- *Knäppmora*
En träff med Knäppmoras ledare har genomförts. Nästa möte är på onsdag den 21/4.
Respektive förening har haft möte med sina tjejer kring sammanslagningen.
Vi kommer att ha et gemensamt lag till nästa säsong. Det är dock inte helt klart med ledare än. Per Johansson kommer dock att fortsätta, men vi har ännu inget namn från Knäppmoras sida. Respektive spelare blir licenserade i sina respektive förening på samma sätt som HJ under säsongen 2009/2010.

7. Övriga frågor

- Närvaron på styrelsemöten!
Vi planerar in datumen för våra styrelsemöten i juni månad. Dessa tider bör ligga som prioritet i våra respektive kalendrar. Det kan inte vara så att ledamöter i styrelsen alltid har andra aktiviteter som dyker upp och som är viktigare är styrelsemötet. Har man valt att tacka Ja till en styrelsepost, måste man ta det ansvaret.
Mötet **måste** starta på utsatt tid. Nästa möte är framflyttat till 18.30 istället för 18.00 den 17/5.
- Thomas har lämnat in en motion till ordförande vad gäller förändring i våra stadgar.
Motionen handlar om att vi, på årsmötet, skall välja en Ordförande, vice ordförande, Kassör & vice kassör, Sekreterare & vice sekreterare.



Tanken är att ”den ordinarie” posten väljs år 1 och vice posten väljs år 2. På så sätt säkras vi att det alltid finns en ledamot i styrelsen som är insatt i vad rollen innebär. I övrigt föreslår jag två ordinarie ledamöter och suppleanter.

Frågan kommer att lyftas på mötet den 8/5. Det behövs inget årsmötesbeslut på vem som skall vara vice ordförande, kassör samt sekreterare. Vi kan besluta det på det konstituerande mötet efter årsmötet.

Vi måste dock den 8/5 börja skriva på vad respektive funktion i styrelsen har för ”arbetsbeskrivning”.

- Datum för heldagsmöte.
Vi start fredagen den 7/5 kl 17.00 – 19.00.
Lördagen den 8/5 startar vi 08.00 – 16.00, med lunchavbrott 12.00.
- Nya styrelseledamöter.
Daniel Snickars och Samuel Jansson har tackat Ja till att bli invalda. Dessutom har Kjell Granqvist sagt att han är intresserad, men har ännu ej blivit kontaktad av valberedningen.
- Föreningsmöte med Fagersta kommun den 31/3
 - Kommunen har gjort vissa förändringar i aktivitetsbidragen.
Vi får inte längre aktivitetsbidrag för kurstillfällen
Aktivitetsbidrag betalas ut för åldern 7 – 20 år, vilket innebär att vi inte längre får bidrag för ”Innebandylekis”.

Att göra lista

<i>Arende</i>	<i>Ansvarig</i>
Kontakta Patrik och diskutera hans roll som internt bollplank för uttagning till länslag.	Thomas
Erbjuda VIBF att ”Målvaktens Dag” förläggs till Fagersta	Heddan
Hitta rutin för domararvoden	Pia & Minna

Fagersta 2010-04-19

Thomas Liljeqvist
Sekreterare